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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
To kto má na starosti tie diery v meste? To my poslanci máme chodiť a upozorňovať, že tam 
je diera, tam je diera. Nie je dajaký pracovník poverený, dajaký hlavný, lebo tu diera, tam 
diera a tu my toto máme riešiť poslanci, či sú tam diery, nie sú tam diery?  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, tieto záležitosti sú monitorované, za mesto ich má na starosti pán Ing. Bogda 
a ten aj predkladá materiály potom, ktoré sú predmetom rokovania komisie výstavby, 
prípadne plánovaných opráv, ktoré schvaľujú poslanci mestského zastupiteľstva. Momentálne 
sa realizujú opravy, ktoré sú vysúťažené, súbežne s tým technické služby opravujú niektoré 
časti cestných a chodníkových komunikácií vlastnou dostupnou technikou. Takže aj z ich 
strany je prehľad a urobený pasport komunikácií, ktoré je potrebné opraviť. Samozrejme 
postupuje sa aj na základe vašich požiadaviek, to znamená na základe interpelácií, ktoré 
prednášate na mestskom zastupiteľstve a potom aj z hľadiska dôležitosti, resp. riešenia 
havarijných situácií.  
 
Davala, TS: 
Ja k tomu budem veľmi krátko pán poslanec. Robíme  aj my s tou našou technikou, tou 
asfaltovou drťou. Je nám známe, že sme posledne urobili, jedna z posledných ulíc bola 
Švermova, po Švermovej sme išli opraviť provizórne cestu na cintorín, aby nebola v takom 
dezolátnom stave, čiže tá cesta sa opravovala v mesiaci október, termín bol vytýčený do 
31.10., to sa urobilo. Momentálne teraz sa robí, v piatok, dneska sa robila Mlynská ulica 
a následne ďalej ešte sa odbočí na Nižnianskú a potom sa bude pokračovať, je v pláne ulica 
29. augusta, ale keďže bola teraz pripomienka na tú dieru, opravíme najprv dieru, výtlk na 
Ternavskej ulici, západná strana, potom budeme ďalej pokračovať. Máme vypracovaný plán, 
mali sme vypracovaný harmonogram, podľa ktorého sme začali ulice a toho sa držíme.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ja len môžem pochváliť technické služby, čo robia tie opravy. Ešte jeden, dva stroje by sa 
uživili, keby sme kúpili. Ja sa chcem opýtať na hlavnú M. R. Štefánika, jak sa prichádza od 
pumpy Slovnaftu a odbočuje sa smerom na Družstevnú ulicu a tam je taká diera, to už tam je 
dva mesiace. Kde chodí pán Bogda, chodí autom, či pešo, či električkou, to je taká diera, že 
tam sa koleso utrhne. To už nehovorím o tých bočných, po Paričove ja chodím večer, chodím 
skoro ráno po tme a neskoro sa vraciam, žeby tí ľudia, ktorí sú tam, jednak je rozkopané, 
jednak je tam sama diera a teraz sa pýtajú ľudia, to čo vy poslanci robíte, to kto má na starosti. 
Hlavnú ulicu budú zametať naši spoluobčania? Ale ani hlavná ulica sa nerobí, tie diery. Tam 
je veľká diera, jak sa odbočuje, to nie je diera, to fakticky je vybrzdené, tam je diera aj 
s kopcom, jak sa brzdilo. Neviem, či to len ja vidím, nechodí nikto na aute tým smerom? To 
je dosť veľký tam skok.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadam technické služby, aby túto záležitosť vyriešili opravou. 
 
Zodpovedané: na MsZ 


